
MEDBORGARFÖRSLAG FRÖSUNDA GRANBACKSVÄGEN 

 

I detta förslag ber jag kommunfullmäktige att ta ställning till en eventuell förbättring 
av trafikmiljön för gångtrafikanter inom Frösundavik. 

 

Som boende på Klockarebovägen upplever jag med många andra att det inte finns en tillräckligt 
trafiksäker övergång för att ta sig till områdets lekpark, fotbollsplan, strandområde etc. 

Hastigheten är nedsatt till 30 km i timmen men tyvärr räcker inte den åtgärden.  

Trafiken på Granbacksvägen är boende på Uddvägen samt Klockarebovägen men även besökare 
till både Bålsta Båtklubb och Kalmar Kyrka. Det är en ganska frekvent trafikerad väg. 

 

Mellan Klockarebovägen 6 och 28 är det enligt detaljplanen och då följdaktligen i realiteten en 
gångväg som från området leder direkt ut på kommunens Granbacksvägen utan någon form av 
märkning etc. Denna gångväg används av de flesta i området och framförallt av områdets barn och 
det är tyvärr väldigt svårt att se när någon närmar sig den trafikerade vägen då husen närmast har 
ligusterhäck som blir tät under sommarperioden. Även då häckarna klipps enligt gällande direktiv 
så ställs vi mot det faktum att det direktivet ändå inte räcker för att se barn. 

Förslaget är att se över trafiksäkerheten för gångtrafikanter och uppföra någon form av 
hastighetssänkande åtgärd. Gupp, övergångsställe eller blomlådor som förslag. 

Gärna en kostnadseffektiv åtgärd som ändå ger resultat.  

 

Områdets ”gråsuggor” som är till för att bromsa gång och cykeltrafik är placerade på gångvägen 
men ger tyvärr inte önskat resultat då bilarna inte ser ”gråsuggorna” bakom häckarna.  

Förslaget avser därför att låta kommunstyrelsen ta ställning till  att ge ansvarig nämnd uppdraget 
att utreda behov och åtgärd. 



 


